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Great Wall of China
司马台长城

Penang a Beijing Tour Code: PCB-3

行程次序，以當地旅社安排為准。
Sequences of Itinerary are subject

to local arrangement.

China
中国

7D6N
经典北京

(北京 / 古北水镇 / 1天自由活动)
CLASSICAL BEIJING

(BEIJING / GUBEI WATER TOWN / 1 Day Free & Easy)

Gubei Water Town
古北水镇

Gubei Water Town
古北水镇

Temple of Heaven
天坛

Temple of Heaven
天坛

Forbidden City
故宫

Forbidden City
故宫

Special Cu�ine 特色美食 �

BBQ自助烧烤

NO SHOPPING STOP

全 程 无 购 物 站



 天安门广场 - 天安门广场记载了中国人民不屈不挠的革命精神和大无畏的英雄气
概。五四运动、一二·九运动、五·二〇运动都在这里为中国现代革命史留下了
浓重的色彩，�同时还是无数重大政治、历史事件的发生地，是中国从衰落到崛起
的历史见证。

 故宫 - 北京故宫是中国明清两代的皇家宫殿，旧称紫禁城，位于北京中轴线的中
心。故宫是世界上现存规模最大、保存最为完整的木质结构古建筑群之一，是中
国AAAAA级旅游景区，1961年被列为第一批全国重点文物保护单位；1987年被列
为世界文化遗产。

 什刹海风景区 - 什刹海以其古老的胡同和宁静的胡泊而闻名。游客可以漫步在狭
窄的胡同中，欣赏传统的四合院，和老北京民居，感受古老的气息和生活方式。
什刹海是追寻老北京味道的理想之地，在这里处处都能感受到传统文化的魅力和
独特的氛围。

 颐和园 - 北京市古代皇家园林，前身为清漪园，与圆明园毗邻。它是以昆明湖、
万寿山为基址，以杭州西湖为蓝本，汲取江南园林的设计手法而建成的一座大型
山水园林，也是保存最完整的一座皇家行宫御苑，被誉为“皇家园林博物馆”。

 天坛 - 建于公元15世纪上半叶，座落在皇家园林当中，四周古松环抱，是保存完
好的坛庙建筑群，无论在整体布局还是单一建筑上，都反映出天地之间的关系，
而这一关系在中国古代宇宙观中占据着核心位置。同时，这些建筑还体现出帝王
将相在这一关系中所起的独特作用。

 前门大街 - 北京非常著名的商业街。位于京城中轴线，北起前门月亮湾，南至天
桥路口，与天桥南大街相连。明嘉靖二十九年（1550）建外城前是皇帝出城赴天
坛、山川坛的御路，建外城后为外城主要南北街道。民众俗称前门大街。大街长
845米，行车道宽20米。明、清至民国时皆称正阳门大街。1965年正式定名为前
门大街。

北京

 古北水镇 - 北京里的烟雨江南，这里曾是明代皇家园林的所在地，它坐落在怀柔
的崇山峻岭之间，四周环绕着青山绿水，走在小巷中，古老的石桥、流转的小河
、青砖灰瓦的民居，无不散发着浓郁的古韵。在这里可以品味到传统的糕点、特
色小吃和当地的美酒，可以参观古老的庙宇、祠堂，了解到北京地区的传统文化
和风俗习惯。水镇夜景非常美丽，各种古建和灯笼在夜色中呈现出独特的韵味。

古北

免责声明：由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/ 宗教节日，公众假期, 天气状况，交通等情况，自然灾害，必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整（调整景点游览顺序）
以确保行程顺利进行,会或否事先通知。 
备注：如果旅游行程受到上述问题的影响，将不予退款或更换。图片仅供参考。

观光景点：

第一天 槟城 a 中转城市 a 北京
(机上用餐/晚)

第二天 北京 (早/午/晚)

 天安门广场
 故宫（北京龙脉中轴线+故宫前朝后寝：太和殿、中和殿、

      保和殿、乾清宫、交泰殿、坤宁宫）

 *周一闭馆，如遇故宫闭馆或限流，调整为孔庙+国子监+

        景山俯瞰故宫全景

 什刹海风景区

第三天 北京 (早/午/晚)

 颐和园
 雍和宫
 烂漫胡同（涂鸦、咖啡馆、小酒馆、树荫下的老人、

房檐的鸽子、充满花的街道） 
 南锣鼓巷品尝酸奶

 入住酒店

第六天 北京 (早/-/-)

 自由活动或参加可选项目
A.环球度假区一日游900人民币/人
 （哈利·波特的魔法世界；变形金刚基地；功夫熊猫盖世之地；好莱坞；

     未来水世界；小黄人乐园；侏罗纪世界努布拉岛；北京环球城市大道）

B.天津一日游400人民币/人（含午餐）

（瓷房子，古文化街，漫游五大道，万国建筑群，外观天津之眼，

    车游海河，意大利风情街）

C.红楼梦一日游680人民币/人+万达广场自由逛街（含午餐）

只有红楼梦戏剧幻城（包含：1.大剧：《第三十五中学》《真亦假》

《有还无》《读者剧场》四选一；2.园内108个情景园林；3.园内8个小剧场）

第四天 北京 b (150公里) 古北水镇 (早/午/-)

 古北水镇 （自由时间享受水镇风光）

 ·永顺染坊
 ·镇远镖局
 ·司马小烧
 晚间自由活动
 ·欣赏水镇夜景
 ·3D音乐水舞秀 
 ·无人机表演 
 司马台长城（不含缆车）

 ·山顶教堂
 ·俯瞰古北水镇全景

第五天 古北水镇 b (150公里) 北京 (早/午/晚)

 天坛公园 （圜丘坛、回音壁、祈年殿）

 前门大街
 - 外观正阳门箭楼
 - 北京坊
 - 星巴克旗舰店
 - Page one图书馆（网红图书馆）

第七天 北京 a 中转城市 a 槟城 
(早/机上用餐)

✓ 6 早餐 / 4 午餐 / 4 晚餐
风味餐：
★ BBQ自助烧烤   ★ 古北烧肉风味 
★ 景泰蓝小火锅   ★ 北京烤鸭  

酒店住宿（6晚）
✓ 北京日禾行政酒店或米佳丽呈酒店或同级    x 3 晚
✓ 古北水镇外特色客栈或同级     x 1 晚
✓ 北京潮白河喜来登酒店或东方安颐酒店或同级   x 2 晚

精简行程 ：

自费项目：金面王朝秀 / 杂技表演 + 三轮车游胡同 + 四合院入内参观 + 车游长安街【RMB 400 /人】

Qianmen Street
前门大街

Qianmen Street
前门大街

Summer Palace
颐和园

Summer Palace
颐和园

Yonghe Lama Temple
雍和宫

Yonghe Lama Temple
雍和宫



Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations 
reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.
Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic a�ected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.

TOURIST ATTRACTIONS:

D1 PENANG a TRANSIT CITY
a BEIJING (MOB/D)

 Tiananmen Square
 The Forbidden City (Beijing's Dragon Vein Axis + The Forbidden 
       City's Previous and Later Quarters: Hall of Supreme Harmony, 
       Hall of Central Harmony, Hall of Preserving Harmony, Palace of  
       Heavenly Purity, Hall of Union, Palace of Earthly Tranquility)
 * Closed on Mondays. In case of closure or restrictions at the
         Forbidden City, adjust to Confucius Temple + Guozijian + 
         Jingshan Park for an overview of the Forbidden City.
 Shichahai Scenic Area

D2 BEIJING (B/L/D)

 Summer Palace
 Lama Temple
 Romantic Hutong (Graffiti, Cafés, Small Bars, Elderly People under
the Shade of Trees, Pigeons on Roof Eaves, Streets Filled with Flowers)
 Taste yogurt in Nanluoguxiang

D3 BEIJING (B/L/D)

  Gubei Water Town (Free time to enjoy the scenic views of water town)
 ·Yongshun Dye House
 ·Zhenyuan Escort Agency
 ·Simatai Xiaoshao
 ·Mountain Top Church
 ·Overlooking the panoramic view of Gubei Water Town
 Evening free activities
 ·Enjoy the night view of the water town
 ·3D Music Fountain Show
 ·Drone Performance
 Simatai Great Wall (Excluding cable car)

D4 BEIJING (150km) b GUBEI
WATER TOWN (B/L/-)

 Temple of Heaven Park (Circular Mound Altar, 
      Echo Wall, Hall of Prayer for Good Harvests)
 Qianmen Street
 Exterior of Zhengyang Gate Arrow Tower
 Beijing Fang
 Starbucks Flagship Store
 Page One Library (Famous Photo-stop)

D5 GUBEI WATER TOWN (150km)
 b BEIJING (B/L/D)

  Free time or participate in optional activities:
  A. Universal Studios ¥900/person
      [Harry Potter's Magical World; Transformers Base; 
      Kung Fu Panda's Supreme Place; Hollywood; Future 
      Water World; Minion Park; Jurassic World Nublar Island; 
      Beijing Universal City Avenue]
  B. Tianjin Day Tour ¥400/person (including lunch)
       [Porcelain House, Ancient Culture Street, Wandering 
       around Five Great Avenues, Group of Western-style 
       Buildings, Exterior of Tianjin Eye, River tour of Haihe, 
       Italian Style Street]
  C. Dream of the Red Chamber Day Tour ¥680/person + 
       Wanda Plaza Free Shopping (including lunch)

D6 BEIJING (B/-/-)

D7 BEIJING a TRANSIT CITY
a HONG KONG (B/MOB)

HOTEL OR SIMILAR (6 NIGHTS)
✓ Beijing Rihe Executive Hotel or Mijia Rezen Hotel x 3 Nights
✓ Gubei Water Town Guesthouse or smilar   x 1 Night
✓ Beijing Sheraton Langfang Chaobai River Hotel or  x 2 Nights
   Orient Anyi International Hotel or similar  

✓ 6 Breakfast / 4 Lunch / 4 Dinner
Special Cuisine:
★ BBQ Buffet  ★ Gubei-style Grilled Meat
★ Beijing Roast Duck ★ Jingtai Blue Mini Hot Pot

BEIJING
 Tiananmen Square - Tiananmen Square bears witness to the indomitable 

revolutionary spirit and fearless heroism of the Chinese people. It is the site of significant 
events such as the May Fourth Movement, December Ninth Movement, and May 
Twentieth Movement, marking important moments in China's modern revolutionary 
history.

 Forbidden City - The Beijing Forbidden City served as the imperial palace during the 
Ming and Qing dynasties and is located at the center of Beijing's central axis. It is one of 
the world's largest and best-preserved wooden structures, designated as a AAAA-level 
tourist attraction in China and listed as a UNESCO World Heritage Site in 1987.

 Shichahai Scenic Area - Shichahai is renowned for its ancient hutongs and serene 
lakes. Visitors can stroll through narrow alleyways, admire traditional courtyard houses, 
and experience the ancient atmosphere and way of life of old Beijing. Shichahai is an 
ideal place to explore the traditional charm of Beijing, with its historic cultural attractions 
and unique ambiance.

 Summer Palace - An ancient royal garden in Beijing, formerly known as the Qingyi 
Garden, adjacent to the Old Summer Palace. It is a large-scale landscape garden 
constructed with Kunming Lake and Wanshou Mountain as its foundation, drawing 
inspiration from the design techniques of Jiangnan gardens. It is the most complete 
preserved imperial palace and royal garden, hailed as the "Royal Garden Museum."

 Temple of Heaven - Built in the first half of the 15th century, located within the royal 
gardens and surrounded by ancient pine trees, it is a well-preserved complex of altar and 
temple buildings. Whether in overall layout or in individual structures, it reflects the 
relationship between heaven and earth, a central concept in the ancient Chinese 
cosmology. At the same time, these buildings also embody the unique role played by 
emperors and dignitaries in this cosmic relationship.

 Qianmen Street - A highly renowned commercial street in Beijing. Located on the 
central axis of the city, it stretches from Qianmen Moon Bay in the north to the intersection 
of Tianqiao Road in the south, connecting with Tianqiao South Street. In the 29th year of 
the Ming Jiajing era (1550), it served as the imperial route for the emperor to travel to the 
Temple of Heaven and the Mountain Altar.

GUBEI
 Gubei Water Town - A misty and picturesque southern China in Beijing, Gubei Water 

Town was once the location of a royal garden in the Ming Dynasty. Nestled among the 
mountains of Huairou, it is surrounded by green mountains and rivers. Walking through 
the narrow lanes, ancient stone bridges, flowing rivers, and gray-tiled houses, you can 
feel the rich ancient charm. Here, you can taste traditional pastries, local snacks, and 
enjoy local wine. Visitors can explore ancient temples and ancestral halls, gaining insight 
into the traditional culture and customs of the Beijing region. The night view of the water 
town is exceptionally beautiful, with various ancient buildings and lanterns presenting a 
unique charm.

SCHEDULE

Optional Tour : Golden Face Dynasty Show / Acrobatics Performance + Trishaw Hutong Tour +
          Visit Quadrangle Courtyard + Car Tour of Chang'an Street [RMB 400 /pax]

Tiananmen Square
天安门广场

Tiananmen Square
天安门广场

Page One Library
Page One 图书馆

Page One Library
Page One 图书馆

Peking Duck
北京烤鸭

Peking Duck
北京烤鸭

 Check-in Hotel



*Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*

*Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*

General Information 

 北京 BEIJING

Departure Date: Flight :

Tour Fare: Airport Tax & Fuel Surcharge:

Tipping: Agent Collection Fee:

Visa: Travel Insurance:

 TOTAL :

出发日期： 航班行程：

团费： 机场税及燃油附加费：

小费： 旅行社代收费：

签证： 旅行保险：

 总数:

China   : +86

中国   : +86                     

China - No time different with Malaysia

中国 - 时间与马来西亚时间标准时无相差

10 CNY = MYR 6.50

10 元 = 马币 6.50

Voltage - almost always 220 V

电压 - 220伏特

GD Partner:

类型 / Type A - 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin

类型 / Type B - 两脚扁型＋一圆型插头 / 
         2 flat blade pin + 1 round pin

类型 / Type I - 八字扁型脚+接地孔 / 3 Oblique flat
         blade pin “V-shape”

Chinese Yuan - CNY
Renminbi - RMB
中国元   - CNY
人民币   - RMB

信用卡
Credit Card

拨号代码
Dial Code

电压
Voltage

货币兑换率
Exchange Rate

货币
Currency

时差
Time Different

插座
Power Socket

气候
Weather

飞机型号
Aircraft Type

行李托运
Luggage

Allowance
Each individual are entitled to check in 1 luggage of 
not more than 20 kg and a hand carry bag not more
than 7 kg.
每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机，以
及托运行李不超过20公斤。

* 致电信用卡中心，以延长你的信用卡额度

* Major credit cards such as Visa and Master 
   card are mostly widely used

Spring 春季
3月 – 5月
Mar to May
20℃ ~ 6℃

Summer 夏季
6月 – 8月
Jun to Aug
28℃ ~ 17℃

Autumn 秋季
9月 – 11月
Sep to Nov
23℃ ~ 15℃

Winter 冬季
12月 – 2月
Dec to Feb
19℃ ~ 6℃

A320 Boeing 777


